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Till 

Stadsbyggnads- och idrottsroteln 

Motion (2012:44) om konstgräs kring Järvafältet 

 

Svar på remiss från Stadsbyggnads- och idrottsroteln (Dnr 328-001258/2012). 

 

Sammanfattning 

Stadsbyggnads- och idrottsroteln har remitterat ”Motion (2012:44) om konstgräs kring 

Järvafältet” till bland annat Stockholms Stadshus AB som i sin tur remitterat vidare till 

dotterbolaget SISAB.   

 

Motionären yrkar att grusplaner som finns i stadsdelarna kring Järvafältet ersätts med 

konstgräs och att SISAB ges i uppdrag att anlägga kulanläggningar eller liknande på sina 

skolgårdar i Kista, Akalla, Husby, Tensta, Hjulsta och Rinkeby, som kan nyttjas av 

skolorna på dagarna och för spontanidrott på kvällarna.  

 

I ramavtalet avseende utbildningslokaler, som beslutats av kommunfullmäktige anges att 

en nyanläggning av konstgräs beställs hos SISAB av utbildningsnämnden vilket medför 

ett hyrestillägg. Därefter har SISAB ansvaret för drift, skötsel, underhåll och 

reinvesteringar. SISAB kan medverka till att fler konstgräsplaner anläggs på Järvafältet. 

De bollplaner, som SISAB har, kan nyttjas av allmänhet efter skoltid, eller bokas genom 

idrottsnämnden.  

Sammantaget ställer sig koncernledningen positiv till att SISAB bidrar till att 

tillhandahålla fler konstgräsplaner utifrån ovan redovisade förutsättningar. 

 

Ärendet 

Stadsbyggnads- och idrottsroteln har remitterat ”Motion (2012:44) om konstgräs kring 

Järvafältet” till bland annat Stockholms Stadshus AB, som i sin tur remitterat vidare till 

dotterbolaget SISAB.  Nedan följer en redovisning av bolagets remissvar i huvudsak. 

Remissvaret i sin helhet återfinns i bilagan.  

 

Emilia Bjuggren (S) har inkommit med en motion där hon skriver att hon anser att 

bristen på fotbollsplaner är ett stort problem och att ett bra sätt att ge unga människor en 

positiv gemenskap och dessutom lägga grunden för en god hälsa är att få in dem i 

föreningsidrotten.  

 



Sid. 2 (3) 

Motionären yrkar att:  

 De grusplaner som finns i stadsdelarna kring Järvafältet som t.ex. Husbytrean 

och Hjulsta BP ersätts med konstgräs.  

 Att SISAB ges i uppdrag att anlägga kulanläggningar eller liknande på sina 

skolgårdar i Kista, Akalla, Husby, Tensta, Hjulsta och Rinkeby som kan nyttjas 

av skolorna på dagarna och för spontanidrott på kvällarna.  

 

Underremiss 

 

SISABs remissvar har i huvudsak följande lydelse: 

SISAB följer det ramavtal som finns mellan SISAB och utbildningsförvaltningen, 

stipulerande självkostnadsavtal.  

 

Detta innebär att SISAB i de fall utbildningsförvaltningen beställer kan anlägga 

kulanläggningar eller liknande (bilaga). 

 

 

Koncernledningens synpunkter 

SISAB kan genom sitt ansvar att tillhandahålla utbildningslokaler och därtill hörande 

skolgårdar, tillgodose behovet av ytterligare bollplaner.  

 

I ramavtalet avseende utbildningslokaler, som beslutats av kommunfullmäktige, 

behandlas hantering av konstgräsanläggningar. En anläggning av konstgräs beställs hos 

SISAB av utbildningsnämnden och medför hyrestillägg i två nivåer; för mindre plan, 7-

manna-bollplan/multisportanläggning respektive stor plan, 11-manna-

bollplan/idrottsanläggning. Därefter har SISAB det samlade ansvaret för drift, skötsel, 

underhåll och reinvesteringar. Nyanläggning av en ny konstgräsplan från SISAB kräver 

en beställning av utbildningsnämnden. SISAB kan därefter, som bolaget anger, 

medverka till att fler konstgräsplaner anläggs på Järva. De bollplaner, som SISAB har, 

kan nyttjas av allmänhet efter skoltid, eller bokas genom idrottsnämnden.  

 

För att konstgräsplaner ska hålla och bibehållas i brukbart skick kräver de kontinuerligt 

underhåll. Detta medför ökade kostnader som måste kunna bäras av hyresgästen enligt 

den självkostnadsprincip, som ramavtalet och SISABs verksamhet bygger på.   

Sammantaget ställer sig koncernledningen positiv till att SISAB bidrar till att 

tillhandahålla fler konstgräsplaner utifrån ovan redovisade förutsättningar. 

 

 

 

Irene Svenonius 

VD Stockholms Stadshus AB 

 

 

Bilaga 

Remissvar SISAB   
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Bilaga 

 

493-2013 

 

 

 

 

Remiss rörande motion av Emilia Bjuggren (S) om konstgräs kring 

Järvafältet, dnr 328-1258/2012. 
 

Rotel III har remitterat rubricerat ärende till koncernledningen för Stockholms Stadshus 

AB, som i sin tur som underremiss tillställt bland andra SISAB ärendet för besvarande.  

 

SISAB följer det ramavtal som finns mellan SISAB och utbildningsförvaltningen, 

stipulerande självkostnadsavtal.  

 

Detta innebär att SISAB kan i de fall utbildningsförvaltningen beställer anlägga 

kulanläggningar eller liknande.  

 

Med vänlig hälsning 

 

Skolfastigheter i Stockholm AB 

 

 

 

Åsa Öttenius 

 

 

 

 

 

 

 


